
Mandag den 13/3 – 2023 

Møde i flugtskydningsudvalget Hjallerup Jag=orening 

Deltagere: Kai Hvolgaard, Henrik Hansen, Ib Knøsen, Henrik Løkke,                     
Torsten Chemnitz og ChrisKan Nørgaard. 

Kai oplyste at der om formiddagen havde været besøg af Miljø9lsynet om 
formiddagen (det lille), der var focus på affaldssortering og der vil eAerfølgende 
komme retningslinjer om hvordan vi skal håndtere vores affald. 

Der blev talt om støjgenerne ved skydning som er en væsentlig del af driAen i 
Hjallerup JagGorening. Henrik Hansen prøver at kontakte DJs speciallist på området 
for rådgivning og vejledning eventuelt en støjmåling i området, med henblik på at 
frem9dssikre vores baneanlæg med voldanlæg eller anden form for støjdæmpning. 

Der ønskes flere magnetstænger på standpladserne eller repara9on af de 
9lstedeværende. ( der er for nuværende en på hver standplads ). 

Vi skal have indkøbt nogle nye baljer 9l tomme patronhylstre nogen af de gamle er 
revnede og går snart itu. 

EAer rådgivning fra Søren ( DueMa9c ) skal vi prøve at undgå at slukke for strømmen 
ud 9l betalingsterminalerne og kun i nøds9lfælde betjene nødstoppet hvilket burde 
sige sig selv. 

Generelt skal vi holde øje med prisudviklingen på patroner og lerduer og lægge 
vores egne priser dereAer. ( Kai holder øje med udviklingen). 

Ib prøver om der kan findes en opsamler som kan lejes, Kai sæOer spørgsmålstegn 
ved køb da der måske kommer regler for bioforladninger og patroner inden for de 
næste par år, så det ikke kan svare sig at lave en stor investering i maskineri 9l 
opsamling. 

Vi vil prøve om ikke vi kan få Kredsmesterskab/Kvalifika9on 9l Hjallerup i 2024. 

BDO har bes9lt banen 9l den23/8 2023 kl. 17.00 

Vi har et ønske om at lave noget sjov i forbindelse med Trap banen (Doubletrap) da 
vi har en trap maskine stående som vi gerne vil have sat ind så vi kan lave noget 



anderledes skydning men stadig skal kunne skyd Trap Søren DueMa9c kontaktes om 
hvad der kan lade sig gøre Torsten og Chris9an arbejder med sagen. 

Jesper fra Hjørring har 9lbudt tage en vagt på kassen/terminalen, Kai laver en 
vagtplan imellem ham selv, Henrik Løkke og Jesper. 

Der var bred enighed om at der skal mere styr på udlejning af bane og hus i 
forbindelse med jagOegnsskolerne da de har det med at lukke weekender i foråret så 
vores egne medlemmer ikke kan få skyde9der i de lyse 9mer. Vi skal selv have 
rådighed over de lørdage der er før sommer9den starter og vi igen kan skyde om 
aAenen. 

Det er ikke i orden at kursusvirksomheder medbringer egne drikkevarer, de skal 
købes i huset, det er billigt nok at leje sig ind i forvejen. 

Skilte med ”retning”                                  på banen og skilt med teksten  

”Færdsel forbudt under skydning”. 

Referent: 

Chris9an Nørgaard


